香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

鋼獎 Bronze Award

交通及物流業 Transport and Logistics



怡中航空服務集團 Jardine Aviation Services Group

怡中航空服務集團於環保工作的承諾及努力 得到各持份者肯定。公司成功減低溫室氣體 排放及改善廢物管理,並通過ISO 9001:2015 及ISO 14001:2015認證,亦在「香港國際機 場減碳計劃」中獲頒企業實踐獎及創新獎。

Jardine Aviation Services Group (JASG) has been recognised by different stakeholders for its commitment and efforts in protecting the environment. JASG has successfully reduced emissions of greenhouse gas and improved its waste management procedures. Apart from acquiring ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015 accreditations, the Company has also received the Implementation Award and the Innovation Award under the HKIA Carbon Reduction





於公司總部售賣機停止供應樽裝飲品,並向員工派發可摺疊式矽膠水樽,以減少產生即棄膠樽。

Reducing generation of single-use plastic bottles by ceasing to provide bottled beverages in the vending machine at staff headquarters and distributing silicone foldable reusable bottles to staff.



自2012年起於香港國際機場使用全電動下層裝 載機,提升空氣質素。

Using pure electric lower deck loader at the Hong Kong International Airport (HKIA) since 2012 to enhance air quality.



採用太陽能發電的乘客服務梯和手拉電帶,以減少對 化石燃料的依賴,以及所產生的碳排放。

Adopting solar-powered passenger stairs and towable conveyor belts in order to reduce the reliance on fossil fuels and generation of carbon emissions.